
Zápis z 49. jednání výkonného výboru spolku  
Novohradsko – Doudlebsko, z.s. 

 

 
Termín konání: 16. 12. 2022 od 13,00 do 15,00 
 
Místo jednání:  Knihovna Borovany    
 
Přítomni:   
Členové výboru: J. Bartizal, M. Hluštíková, Z.Guthová, J. Zeman, R. Kocanda 
Omluveni:, P. Talíř, Vl. Hokr, P. Talíř  
Jednatel: M. Jarolímek  
 
Program:  
1. Úvod a přivítání účastníků 
2. Stav projektu „Rozvoj turistických cílů a tras v destinaci NO-DO  
3. Vyúčtování projektů podpořených z Jihočeského kraje  
4. Přehled prodeje lokálních produktů  
5. Memorandum o spolupráci s MAS Sdružení Růže  
6. Vyhlášení výzev MMR a Jihočeského kraje a návrh obsahu projektových žádostí 
7. Aktuální čerpání rozpočtu   
 

 

Průběh jednání: 
Ad 1)  Jednání zahájil Jaroslav Bartizal, která přivítal všechny zúčastněné. Na úvod bylo 
konstatováno, že rejstříkový soud vystavil usnesení, v kterém vymazal ze spolkového rejstříku 
odstoupivší předsedkyní Mgr. V. Korčakovou a zapsal do rejstříku nového předsedu Jaroslava 
Bartizala.      
 
Ad 2)  29.8.2022 byly odeslány požadované přílohy k tomu, aby MMR vydalo Rozhodnutí o 

přidělení dotace. Bohužel až dosud Rozhodnutí vydáno nebylo a tudíž není možné zatím 

čerpat dotaci ve výši 861 778, - Kč (tj. 50% celkových nákladů). Z tohoto důvodu je třeba, aby 

se změnil plán realizace aktivit a v podstatě všechny se přesunuly na rok 2023.  

Usnesení 1/49: Výbor bere na vědomí informaci o stavu projektu a pověřuje jednatele úpravou 

harmonogramu realizace projektu, včetně jednání se smluvně zajištěnými dodavateli o 

posunutí termínu jejich dodávek.       

Pro: 5x  Proti: 0x Zdržel se: 0x 

 
Ad 3) K 30.9.2022 byly oficiálně ukončeny dva projekty, které byly v letošním roce podpořeny 
z Jihočeského kraje. Vyúčtování a závěrečná zpráva byla na krajský úřad předána 17.10.2022. 
Po kontrole vyúčtování, účetních dokladů a závěrečné zprávy ze strany JK by mělo dojít 
k proplacení zbylé části dotace. Třetí podpořený projekt (Provoz JK 2022) má ukončení až 
31.12.2022 a vyúčtování se musí předat na JK do 15.1.2023.   
Projekt „Po stopách koněspřežné železnice na území turistické oblasti Novohradsko-
Doudlebsko“ byl vyúčtován s celkovými náklady 71 200,40 Kč  
Projekt „Obnova, modernizace a doplnění drobné turistické infrastruktury v turistické oblasti 
Novohradsko-Doudlebsko“ byl vyúčtován s celkovými náklady 69 665,- Kč    
 
Usnesení 2/49: Výbor bere na vědomí zprávu jednatele o vyúčtování dvou projektů 
podpořených z Jihočeského kraje a předání tohoto vyúčtování na Krajský úřad.   
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 



Ad 4) Od dubna do prosince jsme se s výrobky Opravdu od nás a s dalšími necertifikovanými 
výrobky účastnili různých akcí (trhy, slavnosti apod.) v oblasti Novohradsko-Doudlebsko. 
Jednatel předložil přehled akcí, kde u každé akce je uvedena tržba a zisk z prodeje. V rámci 
přehledu nejsou uvedeny prodeje publikací obcím či podnikatelům.       
 
Usnesení 3/49: Výbor bere na vědomí zprávu o prodeji lokálních produktů na akcích konaných 
v destinaci od dubna do prosince.     
  

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
Ad 5) Na společném jednání k přípravě setkání výrobců (15.11.2022) zazněl návrh na uzavření 
memoranda o spolupráci s MAS Sdružení Růže na aktivitách, které se již v minulosti řešili 
společně (Opravdu od nás, Velké prázdninové putování) a předpokladem je, že se budou řešit 
společně i v budoucnu. Navíc jsou zde i možné další aktivity, které by se mohly řešit ve 
vzájemné součinnosti. Z tohoto důvodu bylo domluveno společně formulovat a následně 
uzavřít Memorandum o spolupráci.   
Návrh memoranda připraví M. Jarolímek a M. Chytrová.   
 

Usnesení 4/49: Výbor souhlasí se záměrem uzavřít Memorandum o spolupráci s MAS 
Sdružení Růže a pověřuje jednatele zpracováním návrhu memoranda.      
      

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
Ad 6) Jednatel seznámil členy výboru s výzvami k předkládání projektů, které vyhlásilo 
Ministerstvo pro místní rozvoj a Jihočeský kraj. Současně předložil prvotní návrh aktivit, které 
by mohly být součástí předkládaných projektů.   
     
 

Usnesení 5/49: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o výzvách MMR a Jihočeského 
kraje a pověřuje jednatele rozesláním informace o těchto výzvách na jednotlivé obce a 
informační centra s možností zahrnutí jimi nahlášených aktivit do projektových žádostí.    
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
Ad 7) Jednatel předložil přehled o aktuálním čerpání rozpočtu k 15.12.2022 
 
Usnesení 6/49: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o aktuálním čerpání rozpočtu 
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
 
 
  
 

Zapsal: Mgr. Michal Jarolímek     Schválil: Jaroslav Bartizal  

 

 

 

 

 

 


